
 
 

ZAPISNIK REDNE SEJE KS CENTER NOVO MESTO, 
 

ki je potekala v sredo, 11. 4. 2018 ob 19:30 v sejni sobi, na Rozmanovi ulici 10 v Novem 

mestu. 

 

Dnevni red: 

 

1. Potrditev dnevnega reda.  

2. Potrditev zapisnika predhodne seje KS Center ter pregled realizacije sklepov 

3. Pregled in razprava o projektih v okviru Programov krajevnih skupnosti v 

Mestne  občine Novo mesto v letu 2018 

4. Razprava o Strategiji razvoja Mestne občine Novo mesto do leta 2030 in 

priprava morebitnih pripomb in predlogov. 

5. Izvedba čistilne akcije v KS Center. 

6. Sodelovanje pri Igrah krajevnih skupnosti MONM. 

7. Razprava o izdaji biltena KS Center. 

8. Pregled tekoče problematike na pobudo članov sveta in drugih prisotnih. 

9. Razno 

 

Prisotnost: na seji so bili prisotni Luka Blažič, Ana Granda Jakše, Stojan Luzar, Jurij 

Kobe, Cvetka Potočar in Matija Škof  

Opravičeno odsotni: Jana Murgelj 

Seja je bila sklepčna.  

 

K 1. točki: Potrditev dnevnega reda 

 

Luka Blažič je predlagal, da se na dnevni red pot 9. točko doda še predgled poslovanja v 

letu 2017.  

 

SKLEP: Dnevnemu redu se doda 9. točka – pregled poslovanja v letu 2017.  

 

K 2. točki: Potrditev zapisnika predhodne seje KS Center ter pregled realizacije sklepov 

 

Pri potrjevanju zapisnika je člane zanimalo, kako je z nekaterimi sklepi prejšnjega 

zapisnika.   

 

Luko Blažiča je zanimalo kakšno je stanje z grbino. Matija škof je pojasnil, da je bil ravno 

ta dan na sestanku pri Milošu Dularji v zvezi z zadevami povezanimi s prometom, in da 

bo g. Dular preveril, kje je grbina in ali je možna namestitev na prehod pred Knjižnico 

Mirna Jarca. Poleg tega je Blažiča zanimalo še, kakšno je stanje v zvezi z igrali na Loki. 

Matija škof je obrazložil, da se z g. Jeričkom že dalja časa neuspešno usklajujejo za ogled 

terena, če bi bila možna selitev zaletišča za skok v daljno na druge stran, na to mesto pa 

postavitev igral. Blažič je še povedal, da se v zvezi s prehrano za starejše osebe, ki 

prejemajo varstveni dodatek, identificirali le eno tako osebo, s katero pa niso prišli v stik. 

Kot kaže ta projekt ne bo zaživel. 

Stojan Luzar je vprašal, kako je s postavitvijo ogledal na ulici Mej vrti. Matija Škof je 

povedal, da je tudi v zvezi s tem tekel pogovor z g. Dularjem. Sledni je obljubil, da bo 

opravil ogled presodil o ustreznosti postavitve igrala. v zvezi s tem delom sta Škof in 

Dular govorila tudi o postavitvi znaka slepa ulica na ulici Breg, ter postavitvi znaka za 

križišče, Stojan Luzar je pripomnil, da bi bilo to dobro urediti pred vzpostavitvijo 

prometnega režima, ko bo zaprt Kandijski most.  

 

SKLEP: Zapisnik je bil soglasno potrjen.  

 

K 3. točki: Pregled in razprava o projektih v okviru Programov krajevnih skupnosti v 

Mestne občine Novo mesto v letu 2018 



 
 

Člani sveta so se seznanili z načrtovanimi projekti, določili odgovorne po posameznih 

projektih ter določili datum za izvedbo popisa del 1. maj. 

 

Po posameznih projektih so odgovorni kot sledi:  

 

- 2. faza Skritega parka - Matija Škof 

- Staycation – Luka Blažič 

- Postavitev »igral« za odrsale - projekt koordinira KS Drska 

- Pitniki - Ana Granda Jakše 

- Info table – Matija Škof  

- Ureditev zelenice na Jerebovi ulici - Luka Blažič. 

 

V zvezi s projekti je potrebno še:  

 

- Staycation – potrebno je preveriti pri pristojnih, kako je s postavijo pomola. 

- Pitniki - potrebno preveriti ali je v Parku EU voda, v primeru, da je strošek 

previsok, se gre morda samo v en pitnik.  

- V zvezi s prenovo zelenice na Jerebovi ulici – potrebno je preveriti, ali se bo v to 

kaj posegalo ob spremembi prometnega režima na tem delu (izvedba povezave mimo 

Košakove gostilne na Jerebovo ulico). 

- Info table – potrebno je identificirati mesta in objekte, na katerih bodo stale table.  

 

SKLEP: Za realizacijo posameznih projektov so odgovorni: 2. faza Skritega parka - 

Matija Škof; Staycation – Luka Blažič; Postavitev »igral« za odrsale - projekt koordinira 

KS Drska; Pitniki - Ana Granda Jakše; Info table – Matija Škof; Ureditev zelenice na 

Jerebovi ulici - Luka Blažič.  

 

K 4. točki: Razprava o Strategiji razvoja Mestne občine Novo mesto do leta 2030 in 

priprava morebitnih pripomb in predlogov. 

 

Člani sveta so razpravljali o strategiji. Strinjali so se, da je dokument obsežen, da pokriva 

številna področja, vendar pa bi številni od predvidnih ukrepov zaslužili že mesto v 

obstoječem ali bodočih proračunih. Odločil so se, da uradne komentarja na dokument ne 

bodo podali.  

 

SKLEP: Svet KS Center uradnih predlogov in pobud na  Strategijo razvoja Mestne občine 

Novo mesto do leta 2030 ne bo podal.  

 

K 5. točki: Izvedba čistilne akcije v KS Center. 

 

Vse člane je presenetilo, da letos strani MONM ni prišlo do organizacije akcije dogodka, 

saj še šlo za ustaljeno prakso. Ker v središču mesta potekajo obsežna dela in druge 

problematika na to temo ni zaznati, so sklenili, da čistilne akcije ne bodo organizirali v 

kolikor tega ne bo izvedla MONM.  

 

SKLEP: KS Center Novo mesto čistilne akcije ne bo organizirala samostojno, temveč le 

na pobudo MONM.  

 

K 6. točki: Sodelovanje pri Igrah krajevnih skupnosti MONM. 

 

Igre bod letos potekale 26. maja v Prečni. Zaradi lanske neudeležbe bomo letos skušali 

krajane bolj animirat za udeležbo. Prvo obvestilo bodo prejeli po mailu v torek, 17. 4. 

2018.  Matija Škof bo pri organizatorju preveril, če je možno dobiti plakate in kdaj.  

 

SKLEP: Matija Škof pri organizatorju preveri, če lahko dobimo plakate, ki jih bomo 

izobesili na plakatna mesta.  



 
 

K 7. točki: Razprava o izdaji biltena KS Center. 

 

Luka Blažič je predlagal, da bi zbrali zunanjega urednika, s čimer so se člani sveta po 

razpravi strinjali. Predlagali so tudi, da je urednik nekdo, ki je povezan z KS Center. Izbor 

urednika bo svet korespondenčno potrdil do 1. maja. Med predlogi za urednika so bili 

Damijan Šinigoj, Marijan Dović, Uroš Lubej, agencija Mediodrom.  

 

SKLEP: Uredništvo biltena bi predali zunanjemu uredniku z izkušnjami. Urednika svet 

izbere in potrdi do 1. 5. 2018.  

 

K 8. točki: Pregled tekoče problematike na pobudo članov sveta in drugih prisotnih. 

 

Tekočo problematiko so člani sveta obravnavali že pri predhodnih točkah dnevnega reda.  

 

K 9. točki:  Pregled poslovanja KS Center Novo mesto. 

 

Matija Škof in Ana Granda Jakše sta predstavila pregled poslovanja v letu 2017. V letu 

2017 je imela KS Center 11.910,04 prihodkov, od tega 800,00 iz naslova donacij za 

postavitev igrala v Parku EU. V letu 2017 je KS Center imela skupno 23.075,13 € 

odhodkov z naslova tekočega poslovanja ter investicij. Znesek investicij je znašal 

19.224,07 €. Stanje sredstev na ttr. KS Center na dan 11. 4. 2018 je bilo 46.551,10 €.   

 

SKLEP: Svet je potrdil pregled poslovanja za leto 2017.  

 

K 9. točki: Razno 

 

 - Zip line v parku EU – potrebno je dodatno napeti kovinsko zailo. Za to bosta poskrbela 

Matija Škof in Luka Blažič.  

- Na Župančičevem sprehajališču od Loke proti Bršljinu sta bili uničeni dve klopi. Glede 

tega je Matija škof že posredoval pri pristojnih. Nekdo od članov sveta bo preveril, ali so 

klopi že popravljene. 

- Ob igralih v parku EU je potrebno namestiti tablo z donatorji, za kar je zadolžena Ana 

Granda.   

- V zvezi s projektom Gremo na igrišče! Bo Luka Blažič kontaktiral Gregorja Rožanca, ad 

smo zainteresirani za sodelovanje, če potrebujejo pomoč pri organizaciji dogodkov.  

- Parku EU bomo v sklopu razpisa MONM za obnovo in sofinanciranje nakupa igral 

postavili dva lesena gola.  

- V sodelovanju z APT-jem so bo pred poletjem krajanom ponudil obisk ene izmed 

predstav.  

 

 

Zapisala:  

Matija Škof  

Ana Granda Jakše 

 

 Predsednik Sveta Krajevne skupnosti Center 

 

Matija Škof 

 

 

 

  

Novo mesto, 15. 4. 2018 

 


